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Referat af bestyrelsesmøde 31.8.2021 

 

Fremmødte: 

Kjeld 

Bendte 

Jane 

Kirsten (referent) 

 

1. Godkendelse af referat af sidste bestyrelsesmøde 

Godkendt. Lægges på hjemmesiden uden underskrifter. 

 

2. Nyt fra brugergruppen 

Bestyrelsen sørger selv for at finde referaterne på kommunens hjemmeside. 

Affaldsplanen er i høring frem til 26.9.2021. 

I 2022 bliver prisen for fjernvarme lavere, året efter stiger den igen. 

Priser for affaldsindsamling er ikke fastlagt. 

Stadionparken har deres projekt for belysning, ladestandere og et tredje miljøspot klar, undtagen 

finansieringen af miljøspottet. Stadionparken har valgt Dansk Kabel TV. 

 

3. Status på ladestandere og belysning  

Kommunen laver alligevel vejbelysning i år. Vi afventer tilbud på stibelysning fra Rasmus i kom-

munen.  

SIF (Clever) har sendt forslag til ladestandere, men det er mangelfuldt. Dansk Kabel TV (Home-

Charge ladestandere) kommer med tilbud til os.  

Bestyrelsen vil ikke give tilladelse til, at de enkelte ejere lægger private ledninger ud til carportene 

til ladestandere. Stadionparken tillader det heller ikke. 

  

4. Modernisering af vedtægter   

Paragraf om låntagning skal udformes. Det skal afklares om grundejerforeningen kan lade ejerne 

vælge individuelt mellem lån og kontant.    

Bendte har en aftale med en advokat om modernisering af vedtægterne, prisen bliver mellem 

8.000 og 12.000 kr.   

Jane og Kirsten læser vedtægterne og samler det til en skitse.   

 

5. Miljøspottet 

Vi har to containere, der skal udskiftes. Kommunen har besluttet, at vi har ansvaret for vedlige-
holdelse og udskiftning, så her har vi en uforudset udgift. Vi undersøger om vi skal have et abon-

nement.  
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6. Ny affaldsplan 

Kommunen kommer og kigger på de muligheder, der er for vores område, Bendte og Kirsten del-

tager.    

 

7. IT-system  

Vi har lagt hovederne i blød for at finde ud af hvad vi har behov for.    

 

8. Møderække 

Foreløbig er følgende møder fastlagt:  

22.9.2021 

28.9.2021 

 

 


